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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2024/25:378 Beskattning av desinfektionsmedel

Under pandemin lärde vi oss alla hur viktigt det är med god hygien, särskilt 
inom vården. Det är i dag tydligt att sund hygien är nödvändig för att skydda 
folkhälsan och motverka spridningen av farliga bakterier och virus. 
Desinfektionsmedel spelar en avgörande roll i detta arbete. I dagsläget är det 
oklart om desinfektionsmedel faller inom ramen för beskattning av 
växtskyddsmedel inom jordbruket, vilket inte bara oroar producenter utan även 
sjukvården runt om i landet. En skatt på desinfektionsmedel skulle försvåra 
hygien och standarder inom vården, vilket skulle få allvarliga konsekvenser för 
både patienter och vårdpersonal. En offentlig utredning från 2017 konstaterade 
dessutom att denna skatt var både otydlig och felriktad.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga finansminister Elisabeth Svantesson:

 

Hur ser ministern på en förändring av punktskatten på desinfektionsmedel, och 
avser ministern att göra någon förändring?

………………………………………

Monica Haider (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann

Från Riksdagsförvaltningen
2024-11-04
Besvaras senast
2024-11-13 kl. 12.00


